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2022Z01321 

Vragen van de leden Ploumen en De Hoop (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Spoorbrug 
in Maastricht wordt gesloopt: slechts 15 treinen na renovatie van 33 miljoen» 
(ingezonden 27 januari 2022). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Spoorbrug in Maastricht wordt gesloopt: slechts 15 
treinen na renovatie van 33 miljoen»?1 

Vraag 2
Hoe kan het gebeuren dat een voor 33 miljoen euro gerenoveerde brug wordt 
gesloopt, terwijl hier maar 15 treinen overheen hebben gereden? 

Vraag 3
Begrijpt u dat deze gang van zaken tot verbijstering leidt bij veel Maastrich-
tenaren? 

Vraag 4
Vindt u ook dat alle andere opties, zoals het omvormen tot een fiets- en 
voetgangersbrug, eerst grondig onderzocht en besproken in de gemeenteraad 
moeten worden, voordat er wordt overgegaan tot sloop? 

Vraag 5
Bent u het eens dat het geen goed idee is om deze brug nu te slopen, omdat 
de tram Hasselt-Maastricht zomaar eens zou kunnen stranden en deze oude 
verbinding dan de enige rechtstreekse spoorverbinding met Vlaanderen zou 
kunnen zijn? 

Vraag 6
Bent u bereid om hierover in gesprek te gaan met het college van burge-
meester en wethouders in Maastricht en de uitkomsten hiervan te delen met 
de Kamer? 

1 De Limburger, 25 januari 2022 (Spoorbrug in Maastricht wordt gesloopt: slechts 15 treinen n... – 
De Limburger)
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Vraag 7
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de miljarden die in het coalitieakkoord 
gereserveerd zijn voor onderhoud en renovatie, wél doelmatig besteed 
worden? Welke lessen trekt u uit deze casus?
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